

PPS日本宝理1130TX2

产品名称	PPS日本宝理1130TX2
公司名称	东莞市奥亚塑胶原料有限公司
价格	.00/千克
规格参数	品牌:日本宝理PPS代理商 型号:1130TX2 价格:电议或面议
公司地址	总部位于香港，大陆公司位于广东省东莞市
联系电话	13794872977 18128015760

产品详情

2002年在香港成立以来，东莞市奥亚塑胶原料有限公司一直致力于为客户提供高品质的塑胶原料和专业的技术支持。该公司与日本宝理公司建立了稳固的合作关系，确保所供应的PPS日本宝理1130TX2塑胶原料具备zhuoyue的品质和稳定的性能。无论是关于产品的性能特点、应用领域，还是在使用过程中的技术支持，该公司都能提供及时、准确的服务。

Since its establishment in Hong Kong in 2002, Dongguan Aoya Plastic Raw Materials Co., Ltd. has been committed to providing customers with high-quality plastic raw materials and professional technical support. The company has established a stable cooperative relationship with Japanese Baoli Company to ensure that the PPS Japanese Baoli 1130TX2 plastic raw materials supplied have excellent quality and stable performance. Whether it is about the performance characteristics, application areas, or technical support during use of the product, the company can provide timely and accurate services.